
Forsvarsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 193
I forlængelse af samrådet om søkortopmåling bedes ministeren redegøre for,
hvor stor den mængde opmålte data, som endnu ikke er publiceret som sø-
kort, er og hvordan størrelsen på denne ”data-pukkel” har udviklet sig siden
2009. Desuden bedes det oplyst, hvor lang tid der typisk går fra opmålingsda-
ta er indsamlet, til de er publiceret som søkort og hvordan denne typiske data-
behandlingstid har udviklet sig siden 2009.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sara Olsvig (IA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sara.Olsvig@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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